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Huurdersnieuws
 Nieuwsbrief oktober 2024

Beste Huurder,

Op 23 augustus heeft u weer een DigiNieuws ontvangen, onze digitale nieuwsbrief. Wilt u ook graag een 
DigiNieuws ontvangen? Laat dit ons dan weten via hbv@hbvettenleur.nl.

In deze nieuwsbrief leest u meer over de bijeenkomst van onze meedenkgroep. Ook hebben we weer een 
interview onder de rubriek ‘Een kopje koffie drinken met...’. Ditmaal met oud HBV bestuurslid Theo, die weer 
een aantal werkzaamheden voor de HBV gaat oppakken. 
U vindt in dit Huurdersnieuws ook een update over de 
Energiedisplays en de Energiebox; een initiatief vanuit 
gemeente Etten-Leur. 

We hebben een update over verschillende 
onderhoudsprojecten van Alwel en een verslag over 
de PV vergadering van de Woonbond. Waarbij de 
contributieverhoging niet werd gehonoreerd. Onze Johan 
schreef er een artikel over.

We zijn hard op zoek naar nieuwe meedenkers en (taak)
vrijwilligers. Op pagina 4 leest u hier, samen met het 
verslag van onze meedenkgroep, meer over. Op pagina 5 
leest u meer over de bijeenkomsten van Up. Een initiatief 
van Etten-Leur voor Elkaar.

Ook ditmaal weer een mooi compleet Huurdersnieuws 
boordevol informatie die zeer interessant is voor u als 
huurder. Mocht u na het lezen van deze editie nog meer 
informatie willen over een bepaald onderwerp, mag u 
altijd vrijblijvend contact met ons opnemen. 
 
Veel leesplezier!

Ontvang onze nieuwsbrief ook 
digitaal. Stuur een e-mail naar 
huurdersnieuws@hbvettenleur.nl en 
ontvang het huurdersnieuws voortaan 
digitaal in uw postbus.

mailto:hbv%40hbvettenleur.nl?subject=Ik%20ontvang%20graag%20het%20DigiNieuws
mailto:huurdersnieuws%40hbvettenleur.nl?subject=Contact%20vanuit%20Huurdersnieuws
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Agenda & inloop 
Huurdershuis

Links treft u de agenda van het 
bestuur van HBV Etten-Leur. U 
bent van harte welkom om op de 
vetgedrukte gele data langs te komen 
bij ons Huurdershuis op Liesbosweg 
40C in Etten-Leur.

U kunt zichzelf aanmelden voor de bijeenkomst klankbord-/
meedenkgroep. U bent van harte welkom. Stuur een e-mail naar 

huurderssecretariaat@hbvettenleur.nl en wij nodigen u uit!

23 okt  Bestuursvergadering

18 nov  Jaarlijks overleg met Raad van  
  Commissarissen van Alwel

18 nov  Najaarsvergadering 
Huurdershuis aanvang 19.30, zaal open om 19.00 uur

20 nov  Bestuursvergadering

21 nov  Bijeenkomst klankbord-/meedenkgroep

26 nov  Regulier overleg HBV / Alwel

10 dec  Voorzittersoverleg met HBV, CHAB en HAR

18 dec  Bestuursvergadering

Agenda HBV Etten-Leur

In september was het Burendag. De tijd om een buur eens extra 
in het zonnetje te zetten. Maar waarom mag dat niet vaker?

Daarom hebben wij de ‘Buur van het Jaar Award’ bij de HBV. 
U kunt uw buur in het zonnetje zetten door hem of haar op te 
geven via het formulier op onze website: www.hbvettenleur.nl.  

We horen graag waarom uw buur het verdient, dan zorgen 
wij voor ‘het zonnetje’. De meest ontroerende inschrijving 
ontvangt tweemaal een dinerbon ter waarde van €50.

Buur van het jaar!

mailto:huurderssecretariaat%40hbvettenleur.nl?subject=Contact%20vanuit%20Huurdernieuws
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Een kopje koffie drinken met...
Voor onze rubriek ‘een kopje 
koffie drinken met…’ hebben 
we dit keer Theo van Os 
geïnterviewd. Theo is oud-
bestuurslid van HBV Etten-Leur 
en sinds kort neemt hij weer 
verschillende werkzaamheden 
op zich.

Altijd al lid geweest van de HBV. 
“Ik ben altijd een betrokken 
huurder geweest en zeer 
geïnteresseerd in het werk van 
HBV Etten-Leur. Zij leveren goed 
en belangrijk werk. Zodoende 
ook dat ik na een aantal jaar lid 
ook terecht kwam in het bestuur, 
destijds nog ‘de Huurdersraad’ 
genoemd” vertelt Theo.

“Destijds zat ik in vijf verschillende 
werkgroepen en draaide volledig 
mee. Vooral onderdelen als 
betaalbaarheid en leefbaarheid 
vind ik erg belangrijk”. 

Theo doet erg veel vrijwilligers 
werk en is naast zijn 
werkzaamheden voor de HBV 
ook secretaris van de 
Cliëntenraad van het Werkplein, 
lid van de Participatieraad van 
de gemeente en 20 uur per week 
conciërge op een basisschool in 
Zundert.

“Het werd allemaal te veel. Ik kon 
me niet 100% inzetten voor de 
HBV en dat stoorde me. Je kunt 
wel bij een vergadering zijn, maar 
niet bij de uitwerking. Je kunt je 
niet inwerken in de materie, omdat 
je er geen tijd voor hebt. Met pijn 
in mijn hart heb ik toen afscheid 
genomen van mijn functie als 
bestuurslid” vertelt Theo. 

Theo blijft in de jaren daarna 
betrokken lid, maar speelt geen rol 
meer in de besluitvorming. 
‘Ik heb altijd gezegd: wanneer ik 
meer tijd heb kom ik graag terug’. 

Ondersteuning voor de secretaris.
Bij de afgelopen ledenvergadering 
trekt onze voorzitter Henk, Theo 
aan zijn jasje. “Hij vroeg of ik nog 
steeds interesse had om een rol 
te spelen binnen de HBV” vertelt 
Theo. 

Betty, onze secretaris, is altijd 
betrokken bij de redactie van het 
DigiNieuws en Huurdersnieuws. 
Door privéomstandigheden kan 
zij niet langer de redactie én alle 
secretariële werkzaamheden meer 
oppakken. Dus vroeg Henk aan 
Theo of hij wellicht interesse had om 
een rol te spelen binnen de redactie 
van onze nieuwsbrieven.

“Daar had ik wel oren naar. 
Doordat ik nog steeds mijn 
overige vrijwilligerswerk doe, zit 
ik met hetzelfde (tijds)probleem 
als vroeger. Ondersteuning bij 
de nieuwsbrieven vraagt van mij 
veel minder inspanning en is beter 
te combineren met mijn andere 
werkzaamheden” zegt Theo. 
“Daarnaast vind ik redactioneel 
werk ook nog eens super om te 
doen!”

Wellicht dat Theo in de toekomst, 
wanneer hij meer tijd heeft, ook 
bij andere zaken van de HBV 
betrokken kan zijn. Dat zal de tijd 
leren. Voor nu zijn wij als HBV al 
erg blij met zijn ondersteuning. Het 

verlicht de druk op onze secretaris 
en geeft ons ook weer nieuwe 
inzichten en ideeën.

“Het is altijd blijven kriebelen, 
dus dat ik dit nu kan doen is heel 
prettig” besluit Theo. 
Vanaf 1 oktober is Theo 
onderdeel van ons redactieteam. 
Bij het eerstvolgende DigiNieuws, 
dat in november uitkomt zullen 
de eerste redactionele stukken 
van Theo te lezen zijn. We 
gaan natuurlijk ook een mooi 
plekje voor hem reserveren 
aan de achterzijde van ons 
Huurdersnieuws.

Theo, wij kijken uit naar onze 
samenwerking!

Theo van Os
Oud bestuurslid & nieuw 

redactielid HBV
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Verslag 
meedenkgroep

26 augustus

In de laatste bijeenkomst van de meedenkgroep zijn de ingediende ideeën besproken om de 
Leefbaarheid & Veiligheid te verbeteren in de woning, het complex, de buurt of de wijk. 

Ideeën 
Er is een flink aantal ideeën aangeleverd. De voorstellen zijn erg verschillend. Hieronder sommen we een 
greep uit het grote aantal geopperde ideeën op: 

• Het vervangen van de deurbellen van een aantal appartementencomplexen door  
 videodeurbellen. Dit om beter te zien wie er aanbelt en ongewenste indringers beter buiten de  
 deur van het complex te kunnen houden;
• Achterpaden opknappen en van bijvoorbeeld verlichting voorzien;
• Aanpak van overlastsituaties bevorderen; 
• Het extra stimuleren van buurtpreventie;
• Het opstellen en uitvoeren van leefbaarheidsplannen;
• Het aanpakken van verkeersonveilige situaties; 
• Het opzetten van projecten om bewoners te ondersteunen en leren omgaan met buurtbewoners  
 met verward gedrag;
• Eenzaamheid onder huurders beperken en ontmoeting bevorderen. 

Vervolg
Het bestuur gaat alle ideeën beoordelen en gaat samen met Alwel bezien welke betaalbaar en uit te 
voeren zijn. Daarbij zullen keuzes gemaakt moeten worden. De uitkomst zal terug op de agenda komen 
van de eerstvolgende meedenkgroep. 

Volgend overleg
Het volgend overleg van de meedenkgroep is op 21 november om 19:00 uur in ons Huurdershuis. 
Wij houden u op de hoogte van de uiteindelijke keuzes. 

We zijn erg blij met alle meedenkers die op dit moment bij de HBV betrokken zijn. Niet alleen in de 
meedenkgroep over Leefbaarheid & Veiligheid, zoals hierboven omschreven. Ook bij onze werkgroep 
Energiedisplays of wanneer het over grote onderhoud- en renovatieprojecten gaat. 
Samen staan we sterk!

Daarom zijn we nog steeds op zoek naar meedenkers en vrijwilligers. Wist je dat wanneer je betrokken 
bent bij de HBV je direct kunt meedenken over jouw eigen wooncomfort? Of over de betaalbaarheid 
en service? Kortom: je hebt inbreng in belangrijke onderwerpen en werkt samen voor een positieve 
uitkomst!

De HBV kan veel invloed uitoefenen richting Alwel, maar dat kunnen we (het bestuur) niet alleen. Daar 
hebben we meer meedenkers en vrijwilligers voor nodig. Wil jij ook bijdragen aan fijner wonen? 
Neem contact op via 06 26 49 37 83 of huurderssecretariaat@hbvettenleur.nl!

Het is heel prettig om meedenkers te hebben!



WAT IS UP!
Een nieuwe kijk op ouder worden. UP! gelooft 
in persoonlijke groei, tot de laatste snik. Blijf 
bewegen, blijf nieuwsgierig, blijf je verbazen, tot 
het stopt.

Door middel van ontmoeting (talkshows, 
festivals en themagesprekken in de wijk) wil 
UP! mensen op een persoonlijke, realistische 
manier met elkaar in gesprek brengen over 
uiteenlopende thema’s die ertoe doen als je 
ouder wordt, zoals bewegen, rouw en intimiteit.

Verlies
Als je ouder wordt zijn afscheid en verlies 
onlosmakelijk met het leven verbonden. Verlies 
van werk, van gezondheid en van je dierbaren. 
Hoe beter je dit onder ogen kan zien, hoe 
veerkrachtiger je in het leven staat en er kan 
zijn voor jezelf en anderen.

Inspiratie
Ouder worden we allemaal, elke dag weer. 
Toch roept het woord ‘oud’ vaak heftige 
reacties op. Je haast je bijvoorbeeld vaak om 
te benoemen hoe jong je je voelt. Wij van UP! 
denken dat elke leeftijd waarde heeft.

UP! biedt inspiratie rond het thema ouder 
worden, een frisse blik, ruimte voor scherpe 
randjes en veel moois. 

Er zijn weer interessante gesprekken geweest 
tussen de deelnemers over de onderwerpen 
herdenken, familie, liefde en veerkracht van 
de afgelopen keren, tijdens de nieuwe datums 
gaan we het over andere onderwerpen hebben 
zoals, mijn ouderlijk huis, toekomst etc. We 
kunnen er ook voor kiezen om een thema te 
bespreken wat jullie als groep leuk vinden. 

Graag aanmelden zodat we rekening kunnen 
houden met de ruimte indeling de koffie en iets 
lekkers erbij. Aanmelden kan door te mailen 
naar leman.citak@surplus.nl.

U kunt aanschuiven bij deze 
groepsgesprekken:

Donderdag 10 oktober 14.00 - 15.30 uur 
Thema: Geheimen
Donderdag 24 oktober 14.00 - 15.30 uur 
Thema: Ik
Dinsdag 19 november 14.00 - 15.30 uur
Thema: Tijd
Dinsdag 3 december 14.00 - 15.30 uur 
Thema: Geluk
Dinsdag 17 december 14.00 - 15.30 uur 
Thema: Hoop

Wijkgebouw ‘De Gong’, Trompetlaan 42 in 
Etten-Leur. Inloop vanaf 13.45 uur.

Meer informatie en aanmelden:
Leman Citak
leman.citak@surplus.nl
076 - 208 22 00

Bron: Etten-Leur voor Elkaar
Fotografie: Marije Kuiper

mailto:leman.citak%40surplus.nl?subject=Contact%20vanuit%20HBV%20Huurdersnieuws
mailto:leman.citak%40surplus.nl%20?subject=Contact%20vanuit%20HBV%20Huurdersnieuws


6Huurdersnieuws editie oktober 2024

Van de 100 energiedisplays uit de pilot zijn er 94 aangeboden aan geselecteerde huurders. 
Zes displays worden nog aangeboden aan huurders. 

De energiecoaches van DuurSaam Etten-Leur hebben de displays bij de bewoners thuis geïnstalleerd en 
uitleg gegeven over de werking van het display. Binnenkort ontvangen de deelnemers een enquête. Hierin 
staan vragen over hun ervaringen met het gebruik van het energiedisplay. 

De enquête moet ons duidelijkheid geven of bewoners bewuster omgaan met energie en of ze ook echt 
energie besparen. Helpt het energiedisplay daadwerkelijk bij het verlagen van de woonlasten? 

De resultaten nemen we mee in een eindevaluatie die we begin volgend jaar zullen uitvoeren. Deze bepaalt 
mede of er een vervolg komt op ons proefproject. Mocht er een vervolgproject komen, dan wil DuurSaam 
Etten-Leur graag weer meedoen. Ook Alwel staat positief tegenover een nieuwe samenwerking. 

De energiecoaches hebben gemerkt dat de bekendheid met het energiedisplay nog gering is. In de toekomst 
is het wellicht een idee om fysieke bijeenkomsten te organiseren, om uitleg te geven over het toestel en wat 
het gebruik ervan op kan leveren. 

We hopen in de toekomst nog meer huurders een energiedisplay aan te mogen bieden. Voor nu kijken we 
eerst met belangstelling uit naar de antwoorden op de enquête. We houden u op de hoogte! 
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Dinsdag 28 mei was de provinciale vergadering van de Woonbond voor de afdelingen West-Brabant 
en Zeeland. Deze vergadering vond deze keer plaats in het Bevrijdingsmuseum in Nieuwdorp. Een 
vertegenwoordiging van de HBV nam deel aan deze vergadering. Na een korte rondleiding door het 
museum, begon de vergadering.  

De vergadering werd goed bezocht. Op de agenda stonden in ieder geval twee belangrijke onderwerpen. 
Dit was een voorstel om de contributie van de Woonbond voor 2025 met 6% te verhogen en een voorstel om 
in te stemmen met een nieuw landelijk model Sociaal Statuut. 

Contributieverhoging gaat niet door. 
Met het voorstel om de contributie te verhogen werd door de vergadering niet ingestemd. De belangrijkste 
reden hiervoor was dat de afgelopen jaren de dienstverlening van de Woonbond naar onze mening ernstig 
tekort heeft geschoten. Met name op het vlak van de individuele ondersteuning van huurdersorganisaties 
door de consulenten van de Woonbond. De afgelopen jaren kwamen verschillende consulenten in dienst 
van de Woonbond, maar vertrokken ook weer snel. De Woonbond heeft geen actie ondernomen om 
te onderzoeken waarom consulenten weer snel vertrekken. Dit heeft de afgelopen jaren tot veel extra 
uitgaven geleid voor tijdelijke inhuur en een onvoldoende ondersteuning van huurdersorganisaties. Er is ook 
geen plan om te komen tot een positieve exploitatie. Om dan nu een contributieverhoging voor te stellen 
is naar onze mening niet gerechtvaardigd. Die mening werd door de meerderheid van de aanwezige 
huurdersorganisaties gedeeld. Dit met het gevolg dat het voorstel werd afgewezen. 

Geen instemming met nieuw model Sociaal Statuut 
Ook is niet ingestemd met het landelijk model Sociaal Statuut. Dit model is een voorstel van het ministerie. 
Het omvat de afspraken die een corporatie kan maken met huurders ingeval van renovatie of sloop van 
hun woningen. Wij zijn van mening dat het model te weinig ruimte laat voor lokale afspraken. Lokaal 
hebben huurdersorganisaties en corporaties vaak samen 
al betere afspraken gemaakt dan dit model bevat.  Ook 
de Woonbond vind dat in het model te weinig aandacht is 
voor de betrokkenheid van de bewoner in het proces. Veel 
corporaties hebben met hun huurdersorganisaties een Statuut 
afgesproken wat beter is dan dit model. Het risico is aanwezig 
dat bij akkoord gaan met het nieuwe model, de corporaties 
hierop gaan terugpakken. Hierdoor zouden bestaande betere 
afspraken opnieuw ter discussie kunnen komen. Dat zou dan 
ten koste gaan van reeds verworven rechten van de huurders. 
Zowel de PV West-Brabant als de PV Zeeland hebben ook dit 
voorstel afgewezen. 

Landelijke Verenigingsraad
Dat betekent dat het besluit van de Provinciale Vergadering 
om niet in te stemmen met deze voorstellen door onze 
vertegenwoordiger Sjaak de Fouw wordt ingebracht in 
de landelijke Verenigingsraad van de Woonbond. Als een 
meerderheid van alle Provinciale Afdelingen tegen stemt gaat 
de contributieverhoging niet door. Of dat ook geldt voor het 
model Sociaal Statuut is nog onduidelijk. We wachten de 
besluiten van de Verenigingsraad af.

Provinciale Vergadering Woonbond 28 mei 2024 in 
het Bevrijdingsmuseum in Nieuwdorp Zeeland.
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Veel inwoners hebben een hoge energierekening. We willen daarbij graag helpen. De Energiefixers van 
Energiebox geven eenvoudige tips en brengen gratis energiebesparende producten aan.

U kiest samen met de Energiefixer de maatregelen die het beste bij uw huis passen. Denk aan tochtstrips, 
radiator-ventilatoren en led-lampen. Wist u dat de Energiefixers in Etten-Leur al meer dan 700 adressen 
hebben bezocht? 

De Energiefixers zijn te herkennen aan hun groene jas 
en ID-kaart. Zij verzekeren uw privacy en uw gegevens 
worden niet gedeeld. De gemeente biedt dit helemaal 
gratis aan, samen met Energiebox. 

Heeft u een brief ontvangen? Dan bellen de 
Energiefixers vanzelf bij u aan.

Nog geen brief ontvangen? Dan ontvangt u mogelijk 
later nog een brief om mee te doen. 

Ga naar www.energiebox.org/etten-leur voor meer 
informatie.

Eenvoudig geld en energie besparen? 
Maak gebruik van de gratis service van Energiebox!

http://www.energiebox.org/etten-leur
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De gemeente en Alwel vinden het belangrijk om inwoners te ondersteunen bij het zelfstandig opwekken van 
energie. Sinds kort kunt u gebruik maken van zonnepanelen via Alwel. De gemeente stelt een eenmalige 
subsidie beschikbaar van € 150 voor deze zonnepanelen. Deze is speciaal voor huurders van Alwel en kunt u 
online aanvragen met uw DigiD.

De regeling
U heeft besloten zes zonnepanelen te laten leggen via Alwel. Daarvoor betaalt u een vast bedrag per 
maand aan servicekosten per paneel. Dit komt op jaarbasis ongeveer neer op €150,-. De gemeente geeft 
nu een eenmalige subsidie van €150,- aan huurders van Alwel. Daarmee huurt u de zonnepanelen het eerste 
jaar (nagenoeg) gratis. 

Wie kan de subsidie aanvragen?
De subsidie is beschikbaar voor inwoners die:

• ingeschreven staan op het adres van de woning waarop de zonnepanelen zijn geplaatst
• een ondertekende aanvullende huurovereenkomst voor de zonnepanelen met Alwel hebben
• nog niet eerder zonnepanelen op hun woning hebben geplaatst
• de subsidie uiterlijk binnen 3 maanden na plaatsen van de zonnepanelen aanvragen

Twijfelt u of zonnepanelen interessant voor u zijn? ‘Levert het nog wel geld op?’
Voor huurders leveren zonnepanelen altijd voordeel op. De discussie over het afschaffen van de 
salderingsregeling gaat over ‘geld opleveren’ en ‘geld besparen’. Een huiseigenaar moet eerst de investering 
in de zonnepanelen terugverdienen voor hij geld bespaart. Met het afschaffen van de salderingsregeling 
duurt het terugverdienen daarvan langer. 

Een huurder bespaart direct energie en daarmee ook direct geld. Het maandbedrag aan servicekosten 
voor de panelen is altijd lager dan het geld dat de zonnepanelen besparen. Wij adviseren belangstellende 
huurders om zich goed te laten adviseren in een persoonlijk gesprek. Bijvoorbeeld door DuurSaam Etten-Leur, 
maar ook medewerkers van Alwel kunnen u hierin adviseren. Of vraag de adviseur van Saman Groep, nadat 
u zich heeft aangemeld op de website.

Wilt u de subsidie aanvragen, maar weet u niet hoe?
Via de website van gemeente Etten-Leur kunt u met uw DigiD de subisdie 
aanvragen. Lukt dit u niet? Dan kunt u altijd terecht bij de Meedenkcoaches. 
Dat kan via telefoon en e-mail: 076 504 7734 en 
info@meedenkcoachettenleur.nl of hun website www.meedenkcoach.nl. 

Let op: heeft u meegedaan aan ons project HBV voor Zon?
Dan betaalt u al lagere servicekosten voor uw zonnepanelen. U komt dan niet 
voor deze subsidie in aanmerking. 

150 euro 
subsidie

Huurt u een woning van Alwel 
en wilt u besparen op uw 
stroomkosten?

mailto:info%40meedenkcoachettenleur.nl?subject=Contact%20vanuit%20Huurdersnieuws%20HBV
http://www.meedenkcoach.nl
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In de wijk Grauwe Polder staat 
onderhoud gepland voor 50 
eengezinswoningen en 5 begane 
grondwoningen in de Klaroenring 
en Orgelhof.

Op 4 juli j.l. vond er ook 
een opruimdag plaats in de 
Klaroenring.

Het inloopspreekuur
Elke donderdag: Cellostraat 42
14:00 – 15:00 uur

In de Wildbaan (wijk de Grient) 
zijn 48 huurwoningen aan de 
beurt voor groot onderhoud. In 
de Lange Schoor (wijk Banakkers) 
geldt hetzelfde voor een 
woongebouw met nog eens 30 
huurwoningen. 

Omdat de twee gebouwen op 
elkaar lijken, combineert Alwel de 
78 woningen in één project. Naast 
groot onderhoud wil Alwel de 
woningen ook graag duurzamer 
maken. 

Bijzonder aan dit 
onderhoudproject is dat 100% 
van de bewoners blij was met dit 
plan.

In de wijk Centrum West staat 
onderhoud gepland voor 133 
eengezinswoningen.

Alwel start in de periode oktober-
november met de eerste woningen 
uit dit plan. 

Op 17 september j.l. vond er een 
opruimdag plaats voor de eerste 
bewoners in de Rijsselstraat.
 
Het inloopspreekuur
Elke dinsdag: Duinkerkelaan 41
10:00 – 11:00 uur

Er zijn weer woningen aan de beurt voor groot onderhoud
Denk daarbij o.a. aan het vervangen van kozijnen, nieuwe voordeuren, voegwerk (waar 
nodig) en nieuwe dakbedekking op de berging. Verder haalt Alwel asbest (gedeeltelijk) weg. 
Als blijkt dat het nodig is, vernieuwen ze ook de badkamer, toilet en/of keuken. 

Huurders en leden van de HBV vormen een meedenkgroep
Alwel: “We vinden het belangrijk dat onze huurders én de huurdersorganisatie al vroeg 
betrokken zijn bij dit plan. Enthousiaste bewoners meldden zich aan om mee te denken. Deze 
huurders leggen verbinding in de straat. Ze vormen de stem van alle huurders tijdens een 
overleg. Aangevuld met eigen kennis en ervaring, denken ze mee bij de invulling van dit 
project. Samen met 2 leden van de HuurdersBelangenVereniging Etten-Leur vormen ze de 
meedenkgroep. Gemiddeld komen we 1x in de 2 maanden bij elkaar.”

Fotografie: Alwel, Zwaluwe Bouw en Coen Hagedoorn Bouw
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Al heel lang ervaren de bewoners van het Kapelhofje aan de 
Kapelstraat onvrede over de parkeergelegenheid en het verkeer in de 
buurt. 

Er is te weinig parkeergelegenheid en de stoepranden zijn te 
hoog, waardoor het in- en uitstappen van de auto lastig is voor 
minder mobiele bewoners. De verkeersdrukte is toegenomen 
en de verkeersveiligheid afgenomen na de instelling van het 
éénrichtingsverkeer in de Lange Brugstraat. Om de klachten van de 
bewoners goed uit te leggen, werd wethouder Schouw uitgenodigd om 
een bezoek te brengen aan het hofje. 

Samen met zijn deskundige ambtenaar ging de wethouder op 3 
september op de uitnodiging in. De bewoners kregen ruimschoots de 
gelegenheid om hun ervaren klachten toe te lichten. Na een lekkere kop koffie en een aantal voorstellen voor 
een mogelijke oplossing, nam de wethouder afscheid. Dit met de belofte dat hij binnen enkele weken met een 
reactie en mogelijk voorstel zou komen. We wachten samen met de bewoners vol spanning af. 

Kennismaking nieuwe teammanager
Huurincasso en stook- en servicekosten

Bezoek wethouder Jean Pierre 
Schouw aan Kapelstraat 

Op 21 augustus hebben we een prettig kennismakingsgesprek gehad met Annebelle van Giels. 
Zij is de nieuwe teammanager Huurincasso en Stook- en Servicekosten. 

Stook- en servicekosten: wat zijn dat?
Bewoners van appartementen betalen een voorschot aan stook- en servicekosten. Servicekosten zijn kosten 
die samenhangen met de gemeenschappelijke ruimten, zoals portieken, galerijen, trappenhuizen, liftruimten 
en containerruimten. Het voorschotbedrag betalen zij per maand. Jaarlijks wordt het voorschot wat betaald 
is, verrekend met de werkelijke kosten. Dit zijn verplichte kosten. Iedereen uit het complex betaalt hieraan 
mee.

Jaarlijks vindt er een afrekening plaats. Hieruit blijkt dan of bewoners moeten bijbetalen of geld 
terugkrijgen. Annebelle is, samen met haar team, onder andere verantwoordelijk voor het opmaken van de 
afrekeningen. Naast het feit dat we graag kennis wilden maken met Annebelle, waren de afrekeningen ook 
reden om met elkaar in gesprek te gaan.

Veel vragen over afrekeningen.
De afgelopen tijd ontving de HBV veel vragen over de afrekeningen. Bewoners vinden ze niet duidelijk en de 
onderliggende facturen ontbreken soms. 

Samen met Annebelle hebben we een aantal verbeterpunten besproken. Vooral voor het proces van 
afrekenen van de servicekosten. Alwel gaat deze de komende tijd bekijken. In november gaan we opnieuw 
met elkaar in gesprek. Dan bekijken we waar verbetering van het servicekostenbeleid mogelijk is. Zodat 
bewoners beter geïnformeerd worden en betrokken zijn bij het vaststellen van het servicepakket, de kosten, 
het maandelijkse voorschot en de jaarlijkse afrekening. We hebben er vertrouwen in dat we samen tot een 
beter en duidelijker proces zullen komen.
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Uw stem bij Alwel

HBV Etten-Leur 
Liesbosweg 40C | 4872 NE Etten-Leur 
06 26 49 37 83 | hbv@hbvettenleur.nl 

www.hbvettenleur.nl

Contact

Betty Echten-Exalto 
Secretariaat 
huurderssecretariaat@hbvettenleur.nl 
06 26 49 37 83 

Willy Exalto 
Administratie 
huurdersadministratie@hbvettenleur.nl 
06 41 36 79 43

Johan van der Smissen 
Ondersteuner & Adviseur 
ondersteunerenadviseur@hbvettenleur.nl

Netty van Iersel 
Huurdershuis 
huurdershuis@hbvettenleur.nl 
06 12 97 21 17

Kees Joosen 
Huurdersondersteuning 
huurdersondersteuning@hbvettenleur.nl 
06 53 19 86 96 

Henk Smits
Voorzitter 
voorzitter@hbvettenleur.nl

Wilt u contact opnemen met de HBV? Dan mag u een e-mail sturen naar hbv@hbvettenleur.nl of bellen 
naar 06 26 49 37 83. Bent u specifiek op zoek naar bepaalde informatie of heeft u vragen over een 

specifiek onderwerp, neem dan contact op met onderstaande contactpersonen:

Vragen over website, ICT of communicatie mag u richten aan:

Michel van Beek 
Webmaster 
ictbeheer@hbvettenleur.nl 

Naomi Braspenning | B-PRESS 
Communicatieadviseur & 
ontwerper Huurdersnieuws 
info@b-press.nl 
06 12 17 66 02 

Volg ons op
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